

## Editorial

- 267** N. Papanas, E. Maltezos, M. Edmonds  
Salvation of the diabetic foot: Still a quest for the holy grail?

## Reviews

- 271** S. Wagner  
Lymphedema and lipedema – an overview of conservative treatment

*Lymphödem und Lipödem – eine Übersicht über die konservative Therapie*

- 281** E. S. Debus, A. Ivoghli, M. Goepfert, T. Kölbl, A. Larena-Avellaneda  
Perioperative management and “Fast-Track” therapy in vascular medicine

*Perioperatives Management und “Fast-Track” Therapie in der Gefäßmedizin*

## Original communications

- 289** T. Moysidis, T. Nowack, F. Eickmeyer, P. Waldhausen, A. Brunken, D. Hochlenert, G. Engels, F. Santosa, B. Luther, K. Kröger  
Trends in amputations in people with hospital admissions for peripheral arterial disease in Germany

*Veränderungen der aktuellen Amputationszahlen bei Menschen, die in Deutschland wegen einer peripheren arteriellen Verschlusskrankheit im Krankenhaus behandelt wurden*

- 296** W. G. Mouton, M. M. Marklewitz, S. Friedli, T. Zehnder, H. E. Wagner, D. Heim, M. G. De Maeseneer  
Neovascularisation after surgery for recurrent saphenofemoral incompetence: Does surgical dissection technique matter?

*Der Einfluss der Operationstechnik auf die Neovascularisation in der Leiste nach Rezidiveingriff bei saphenofemorale Insuffizienz*

- 302** C. Thalhammer, M. Aschwanden, M. Husmann, C. Jeanneret, V. Jacomella, R. KR Clemens, K. Stock, B. R. Amann-Vesti  
Clinical relevance of musical murmurs in color-coded duplex sonography of peripheral and visceral vessels

*Klinische Relevanz von musikalischen Geräuschen in der farbkodierten Duplexsonographie von peripheren und viszerale Gefäßen*

- 308** A. Hansch, A. Pfeil, R. Neumann, S. Neumann, T. E. Mayer, G. Wolf

Renal ablation in patients with end-stage renal disease

*Nierenarterienembolisation bei Patienten mit terminalem Nierenversagen*

- 315** S. Partovi, M. Aschwanden, D. Staub, M. Rasmus, L. Zipp, F. Rengier, B. Jacobi, R. Hügli, D. Bilecen  
Gadofosveset enhanced MR phlebography for detecting pelvic and deep vein leg thrombosis

*MR-Phlebographie mit Gadofosveset zur Darstellung tiefer Becken- und Beinvenenthrombosen*

## Case reports

- 320** A. Gyedu, E. Arslan, C. Koksoy  
Hand ischemia caused by solitary humeral exostosis irritating the brachial artery

*Ischämie der oberen Extremitäten verursacht durch eine Exostose des Humerus*

- 323** F. Bian, Q. M. Ge, G. R. Jiang, L.P. Wen  
Cavernous transformation of the portal vein in nephritic syndrome

*Kavernöse Transformation der Pfortader bei nephrotischem Syndrom*

- 327** R. Gabrielli, M. S. Rosati, S. Vitale, M. Millarelli, A. Siani, R. Chiappa, G. Caselli  
Pulmonary emboli due to venous aneurysm of extremities

*Pulmonalembolie verursacht durch ein venöses Aneurysma der Extremitäten*

- 333** E. Ozker, B. Saritas, C. Vuran, U. Yoruker, O. I. Kocyigit, R. Turkoz  
Redo sternotomy for extra-anatomical correction of aortic coarctation and mitral repair in an adult after failed endovascular treatment

*Wiederholte Sternotomie zur extra-anatomischen Korrektur einer Aortenisthmusstenose und Mitralklappenrekonstruktion bei einem Erwachsenen nach gescheiterter endovaskulärer Behandlung*

- 336** Letter to the editor

- 338** From the societies

- 266** Imprint